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På KSAU den 17/9 2019, hade vi samråd med nämnderna. aNK undrade— 

om motionen angående Nattvandrande föreningar, som fått bifall i 
fullmäktige. Nämnden upplevde inte att man fått vare sig ett uppdrag om 

att genomföra den, eller medel för att genomföra den, inte heller direktiv 

att man skulle genomföra den inom befintlig ram. Svaret från vår KSO blev 

att motionen skulle anses avslagen i och med majoritetens budget
klubbades igenom £04$. Allt som inte fanns med i den budgeten skulle

2.01^
anses vara avslaget.

Kommunfullmäktige är det högst beslutande organet i en kommun, 
budgeten står inte över tagna fullmäktigebeslut.

Mot bakgrund av ovanstående

- Är det vår KSO:s mening att budgeten står över fattade 

fullmäktigebeslut?

Kommer ANK nu ges uppdrag för hur motionen gällande 

Nattvandrande föreningar ska implementeras samt tilldelas medel 
för att införa densamma alternativt ges i uppdrag att hantera det 
inom befintlig ram?
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